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هذا المقرر إلى إكساب الدارسين نظرة موضوعية نحو مهنة التدريس تستند عمى منهجية استكشاف  يهدف
أسس المهنة وأخلاقياتها وأنظمة ومتطمبات العمل بها وفقً مدخل تكاممي يجمع مابين النظرية والتطبيق، 

وأساليبها وطرقها ودراسة بعض مشكلاتها. وتتضمن وحدات المقرر: مفاهيم ومصطمحات المهنة وممارستها 
وتقنياتها،  ويرتكز عمى أنشطة استقصائية موجهة بإطار مرجعي  قائم عمى أراء المتخصصين ونتائج 
البحوث  في مجال العموم التربوية والنفسية وممارسات العاممين بميدان التربية والتعميم، وكذلك بعض 

  مول لها.المشكلات المتعمقة بالمناهج و طرق التدريس واقتراح بعض الح
 

Credits Course Title Course Code 

  

Contemporary Issues 

and Trends in 

Curriculum and   

Instruction   

    Cur 

This course equips students with objective perspective towards education career that relies on 

the methodology of exploring profession basics, its ethics, systems, and requirements of the 

job in accordance with integrative entrance that combine between theory and practice. It 

includes concepts and career terminology, practices, strategies, methods and techniques. It 

relies on survey activities which are directed by framework; based on specialists' experience, 

results of research in psychological and educational sciences and practices of workers in the 

field of education. 
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